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       这里是北大，让人终生梦绕魂牵的地方！

北京大学政·商领袖（后EMBA）高端项目

Peking University Political and Business Leadership (Post-EMBA) High-End Program 

2013年招生简章
Application Information for Spring, 2013 Class
【前   言】
所谓领袖，就是带着大家一起向前走的人。
在一个团体中担任领导职务，拥有一定的名望、掌控着团体的人事权、行政权、财权等，这些因素足以在团体内外赢得相应的地位，尊重和服从。但是，拥有领导地位的人，并不一定是真正的领袖。而衡量领袖的标准并不是其权力大小、职位高低、掌控资源的多少、或他所带领团队的阵容。这些只是展示领袖地位的不同侧面，而他在一个团队中是否真正是领袖，在于他是否起到了领袖的作用——带领团队走向成功，并为其团队谋福祉。
当一个人走进一个完全陌生的环境中, 不是靠其官衔、学位、过去的成就和地位，而是靠其真正的领袖素质，在很短时间内脱颍而出, 赢得众人的尊重、信服和支持，这个领袖才能算名副其实。
在当前复杂多变的国际国内环境当中，卓有成效的团队领袖必须具备超凡的远见以引领时代潮流、把握行业的脉搏；具有极强判断、应变、组织、执行推动能力并拥有敢于决策，承担风险的勇气；具有领导权力影响之外，能让团队成员钦佩、信服的自然征服力。
马克斯·韦伯曾说：一个国家之所以落后，往往不是由于其民众落后而在于其精英落后。同样，一个企业要想在波涛汹涌的商海中随意驰骋，掌舵的精英们责任重于泰山。正是在这样的理念下，北京大学信息学院高层培训中心整合国内外最优秀的企业导师，名师大家，以“培养商界领袖，推动中国企业成功转型”为己任，通过积极研讨国内外政治、经济及文化等领域存在的问题，分享彼此经验，开拓新颖视角，促进经济文化合作。
政·商领袖后EMBA要求政·商界领袖能够高瞻远瞩，放眼未来五至十年，预测社会和企业发展的潜在威胁，先发制胜，成功应对全球商圈的挑战。
【Preface】

A leader is a person who guides others toward a common goal.

Taking a leading position among a team, with certain reputation and controls of personnel, administrative and financial power, are adequate factors to gain him/her corresponding status, respect and compliance both in internal and external of the team. However, people who have the leading position are not necessarily to be real leaders. Standards of measuring a leader are definitely not things like power size, job position, how much resources being controlled, or the whole cast of the team. Indeed those standards with different aspect show leadership, yet whether or not being a real leader among the team, depends on whether or not he/she plays a role in it, that is to lead the team into success while making benefit. 

To be a successful leader within short term in a new environment, and gain people’s respect, persuasiveness and support, is based on their outstanding leadership ability, but not relying on their position, academic degree, achievement in the past and current status. Here comes a real leader.
In current complicated diversified domestic and international environment, an effective leader must have foresight to be ahead of the times and to grasp the pulse of industry. It is needed to have excellent abilities of judgment, mobility, organization, implementation and promotion, as well as the courage of making decisions and being responsible for risks. Also, without of the influence of leading power, a natural conquest that admired and convinced by teammates is also a key characteristic for being great leader.
Max Weber once remarked that the reason why a nation falls behind is not because of the populations, but the elites. Similarly, elites who are in charge of their enterprises take huge responsibilities for their successes on running businesses in the commercial land. It is the concept that brings Peking University School of EECS Executive Education to integrate the best domestic and international enterprise mentors and experts. We take our mission as “Developing Business Leaders and Promoting Chinese Enterprises Successful Business Transforming.” Through active exploration of existing problems in the field of Politics, Economy and Culture, both in domestic and overseas, students will share their own experiences, pioneer new perspectives and promote economic and cultural cooperation.

The Post-EMBA program expects our political and business leaders to show their great foresights by looking to future for five even ten years and predicting potential risks of the development of society and enterprise. Facing the challenge from the whole global business area, we are in need of acting adequate fast to get success.

【项目特色】
【Program Features】

拓展国际视野的优秀平台
聘请世界级大型企业的首脑来担任后EMBA项目顾问。邀请国际知名高校商学院如哈佛商学院、耶鲁商学院、MIT斯隆商学院等国际著名学府的教授学者进行讲学，邀请参与国际品牌推广专家亲临授课。使中国的企业家亲身聆听到世界的声音，创中国继续教育之先河。
Excellent Platform to Expend International Perspective

We hire world-class enterprise leaders to serve as the Post-EMBA program advisors. We invite world-famous professors and scholars who are from world renowned Business schools such as Harvard, Yale and MIT Sloan, to deliver lectures. Experts who have been participated in international branding are also invited to teach our students in person. Good thing is that Chinese enterprises will have their opportunities to hear the voice from the world; furthermore, the center and students will be pioneering for China Continuing Education. 

走进国际高端课堂
丰富与开阔学员对海外市场与文化的理解，提供给学员尊贵的商务与休闲为一体的独特体验；具体形式包括与国外政府要员、商业领袖近距离对话探讨投资环境。参观学习国外一流企业，参加海外知名商学院或国际知名论坛活动。日本早稻田大学、香港中文大学、新加坡国立大学、美国耶鲁大学移动课堂。

Enter the International High-End Class

Our goal is to enrich and broaden students’ understandings toward international market and culture, to provide students exalted unique experiences of integrated business and leisure. Specifically, our students will have the chances to communicate with foreign government officials and business leaders about investment environment. Students will be able to visit overseas first-class enterprises, participate in business activities by the world-famous forums or well-known business schools. Moreover, our students will have accesses to mobile classes provided by Japan WASEDA University, the Chinese University of Hong Kong, National University of Singapore, and Yale University.

顶级高端平台对接
     博雅总裁联盟拥有上万名国内国外政·企高端学员。按行业、地域、企业规模、公司职务详细分类，精准对接匹配资源。与数十家国际国内顶级投资机构深度合作，通过博雅总裁联盟内部准确寻找投资项目，与顶级投行共同投资，确保资金、项目、资源高度对接。

Top High-End Platform Connection

Boya CEO Alliance has a great number of domestic and international high-end students who are from politics and businesses field. In accordance with industry, region, enterprise scale and position in company, resources are precisely docked and matched. Having deep cooperation with domestic top investment institutions, students will accurately locate their investment projects by through internal Boya CEO Alliance, invest along with those top institution to assure deep docking of funds, projects and resources.
权威学者·企业导师
21世纪最伟大的事业离不开成功的资源整合，后EMBA项目将汇聚国内知名经济、管理学家，联合政界、商界、传媒界等各领域顶尖人士，搭建国内最高端的导师平台，为学员做专项指导，着重提升学员的大视野、大韬略、大智慧、提升学员的综合竞争力。

Authoritative Scholar and Enterprise Advisor
Great career in 21st century cannot exist without successful resource integration. The Post-EMBA program brings together of domestic top talent people from Economy, Management, joint politics, business and media. We are building the high-end platform with top advisors who conduct special instruction, emphatically advance students’ perspective, strategy, wisdom, as well as comprehensive competitiveness.  

中西合璧——国学与西学
聆听大师谈古论今、纵观天下,以史为鉴,以圣贤为师友。锤炼思维, 锻造悟性, 提升洞察力,求得内心之本原,获得真我之实现。体悟中国古典哲学智慧,透视现代商业真理,解读中国文化背景下的为政经商之道。
     深入学习西方哲学、西方历史，西方的思想体系、西方的社会政治， 全面深入地了解西方文化的本原，将为你已经拥有的对西方的认识找到根源，知其然，知其所当然。融中西智慧，成未来伟业。
Chinese and Western Combined --- Guoxue and Western Learning 

Students will have opportunities to learn from the masters’ viewpoint on how to treat, study history and current situation with the way of treating historical saints as mentor friends. Students are expected to refine thinking, understanding skills and to advance insight for obtaining inner source and personal implement. Students will learn how to understand China classic philosophy, how to perspective truth of modern commercial and how to interpret strategies with politics and business involve, under china culture context.

Deep learning of western philosophy, history, western thinking system and social politics, as well as comprehensively learning of the origin of western culture, will lead you to find the ultimate source of western culture that you may have already known in your way. Know that, know how as well. Your learning of Chinese and Western wisdoms will certainly bring you a good day, great future. 

【招生对象】
具有领袖特质的企业董事长，大型国企副总裁以上级别领导，中直机关、各省市地方领导干部。
【Enrollment Target】

Enterprise chairmen with leadership traits, leaders of large state-owned enterprises with level of vice president at least, leaders for CPC Center Committee Departments and local provinces and cities.

【课程设置】
	第一篇章：经济大势篇

	第一单元：国内外宏观经济走势分析
	第二单元：国际政治与国际经济环境

	第三单元：“十二五”宏观调控走向
	第四单元：国内外金融环境与热点

	第五单元： 信息时代产业走向与机遇
	第六单元：和平崛起与历史机遇

	第二篇章：国学智慧篇

	第一单元：儒家思想、修身与治世
	第二单元：道家思想的精髓与领袖启示

	第三单元：易经与决策思想
	第四单元：史学经典案例导读

	第五单元：孙子兵法与现代商战
	第六单元：中华医道与领袖养生

	第三篇章：管理思想篇

	第一单元：中国文化根基与管理思维
	第二单元：战略管理与决策艺术

	第三单元：竞争策略与历史博弈
	第四单元：识人用人智慧

	第五单元：投资理财之道
	第六单元：品牌国际化思想

	第四篇章：卓越领导篇

	第一单元：领导心智模式
	第二单元：毛泽东领军之道

	第三单元：曾国藩兵法与领导力
	第四单元：三国将领的领导智慧

	第五单元：古今伟人领袖智慧
	第六单元：艺术熏陶与高端品味

	第五篇章：西学体系篇

	第一单元：古希腊哲学、文明、城邦制
	第二单元：欧洲历史与史学理论 

	第三单元：德国的哲学、文化和科学 
	第四单元：西方哲学史 

	第五单元：启蒙运动、理性主义
	第六单元：西方艺术、音乐与西方建筑

	第六篇章：移动校园、国际课程篇

	上海、广州、深圳等地移动教学，日本早稻田大学、香港中文大学、新加坡国立大学、美国耶鲁大学国际游学，同时参观各地知名企业、产业园区，与顶级投资公司一行考察投资项目


【Course Offered】

	Chapter 1：Economic Trends

	Unit 1：Domestic and International Macroeconomic Trends Analysis
	Unit 2：International Politics and International Economic Environment

	Unit 3：“12 5”Macro-Control Trends
	Unit 4：Domestic and International Finance Environment and Hot Spot

	Unit 5： The Information Age Industry Trends and Opportunities
	Unit 6：Peaceful Rise and Historic Opportunity 

	Chapter 2：Guoxue Wisdom

	Unit 1：Confucianism, Personal and Social Cultivation
	Unit 2：The Soul of Taoism and Its Revelation for Leadership

	Unit 3：”Yijing” and Decision Making Ideology
	Unit 4: Introduction to Historiography Classic

	Unit 5：”Sun Zi Bing Fa” and Modern Commercial Competition
	Unit 6：Chinese Medicine and Leadership Health Promotion

	Chapter 3：Management Ideology

	Unit 1： Chinese Culture and Thoughts in Management
	Unit 2：Strategy Management and Decision Art

	Unit 3：Competition Strategy and History Game Theory
	Unit 4：Wisdom of Knowing and Using People

	Unit 5：Investment and Financing
	Unit 6：Ideology of Global Branding 

	Chapter 4：Distinguished Leader

	Unit 1：Leader Mental Models
	Unit 2：Mao Zedong’s Strategy  of Leadership

	Unit 3：Zeng Guofan’s Art of War and Leadership
	Unit 4：Leading Minds of Leaders in Three Kingdoms Period

	Unit 5：Wisdom of Ancient and Modern Great Leaders
	Unit 6：Artistic Edification and High-End Taste

	Chapter 5：Western System

	Unit 1：Ancient Greek Philosophy, Civilization and City-State System
	Unit 2：European History and Theory on History

	Unit 3：German Philosophy, Culture and Science
	Unit 4：Western Philosophy History

	Unit 5：Enlightenment and Rationalism
	Unit 6：Western Arts, Music and Architecture

	Chapter 6：Mobile Campus, International Course

	Mobile leaning at Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, etc. International study tours at WASEDA University, the Chinese university of Hong Kong, national university of Singapore, Yale University. More activities such as visits of famous enterprises and industry zones as well as observation tour for project investment, along with top investment company.  


【名师导学】
徐  焰  国防大学战略教研部教授，少将军衔，军事史专家
Xu, Yan
Professor of Stategies Research Institute, National Defense University, Major General Ranks, Military History Expert

江  英  中国军事科学院研究员，中共中央政治局集体学习授课人之一
Jiang, Ying
Researcher of China’s Military Academy of Sciences, one of the Instructors of the Political Bureau of the Communist Party Collective Learning

巴曙松  国务院发展研究中心金融研究所副所长，博士生导师
Ba, Shusong
Deputy Director of Development Research Center of the State Council Financial Research Institute, Doctoral Supervisor
陈全生 
国务院参事，曾任国务院研究室工交贸易研究司司长

Chen, Quansheng
Counselor of State Council, Former Director of The Industry Traffic & Trade Department of the State Council Research Office 
李稻葵  清华大学经管学院教授，国家货币委员会委员

Li, Daokui
Professor of Tsinghua University School of Economics and Management, Committee Member of National Monetary Commission
龙永图  博鳌亚洲论坛秘书长
Long, Yongtu

   Secretary General of Boao Forum for Asia
樊  纲  国民经济研究所所长
Fan, Gang


Director of National Economic Research Institute

李肇星  全国人大外事委员会主任，前外交部部长
Li, Zhaoxing
Director of the Foreign Affairs Committee of the National People's Congress, former foreign minister
张  拓  中国外交部大使

Zhang, Tuo


Ambassador of Ministry of Foreign Affairs of the People’s Republic of China
尹中卿  全国人大财经委员会副主任
Yin, Zhongqing

Vice director of Finance Committee of the National People's Congress
吴建民  全国政协外事委员会副主任、外交学院院长、国际展览局主席

Wu, Jianmin
Vice Director of National Political Consultative Conference of the Foreign Affairs Committee, President of China Foreign Affairs University, president of The International Exhibition Bureau
许宪春  国家统计局副局长，党组成员
Xu, Xianchun

   Vice Commissioner of National Bureau of Statistics, Member of Party Leadership Group

郎咸平  国际知名金融学家、香港中文大学教授
Lang, Xianping
International well-known Financial Experts, Professor of the Chinese University of Hong Kong
朱少平 中华人民共和国人民代表大会财政经济委员会法案室主任
Zhu, Shaoping
Director of The People's Congress of the People's Republic of China Financial and Economic Committee Bill Office
石齐平  《商业周刊》主笔，香港中文大学及亚太研究所研究员
Shi, Qiping
Lead Writer of “Business Week,” Researcher of The Chinese University of Hong Kong and Asia-Pacific Institute
解思忠  国资委监事会主席
Xie, Sizhong
President of State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council Supervisory Board
李子彬  原国家发改委副主任、原深圳市市长
Li, Zibin
Former Vice Director of National Development and Reform Commission, Former Mayor of Shenzhen

曹文炼  国家发改委财政金融司，副司长、博士
Cao, Wenlian


Vice Director of National Development and Reform Commission Finance Division, PhD 

于  丹  北京师范大学教授、博士生导师
Yu, Dan



Professor of Beijing Normal University, Doctoral Supervisor
钱文忠  复旦大学大学教授、中央电视台百家讲坛主讲人
Qian, Wenzhong

Professor of Fudan University, Key Speaker of CCTV’s Baijia Lecture Forum
赵士林  美国哈佛大学访问学者，中央电视台百家讲台主讲人
Zhao, Shilin


Visit Scholar of Harvard University, Key Speaker of CCTV’s Baijia Lecture Forum
郭  昕  IDC大中华总裁
Guo, Xin




IDC China Area President

张亚勤  微软全球副总裁
Zhang, Yaqin


Microsoft Global Vice President 

钱大群  IBM大中华区总裁

Qian, Daqun


IBM China Area President

李  一  UBS中国区主席

Li, Yi




UBS China Area President

西口泰夫  日本京瓷原董事长

Yasuo Nishiguchi

Former CEO of Kyocera Corporation
Geoff Raby  博士、澳大利亚原驻华大使

Geoff Raby


PhD, Former Australian Ambassador to China
【教学管理】
     教学管理严格遵守北京大学的要求执行，采取项目主任管理制，学员入学时仔细阅读《学习指导手册》，并按教学指导手册的要求提交作业论文等。

【Teaching Management】

Teaching management strictly abides by the requirement of Peking University, managed by project director. Please read through the “Student Instruction Manual” and submit thesis or paper assignment as required by the manual.

【学习安排】2013年4月1日开学，每两个月上课2-4天。
【Study Arrangement】

Courses start at March 1-4, 2013, 2 - 4 days for every two months

【上课地点】北京大学、上海、深圳、香港、日本、新加坡、美国等地。

【Place of Study】

Peking University, Shanghai, Shenzhen, Hong Kong, Japan, Singapore, United States, etc

【深造费用】学费66.8万元/人（包括：学费、书本资料费、证书费、教学管理费、拓展培训费）。国内外学习考察期间交通、食宿费自理。所有费用统一汇到北京大学指定账户：
开户行：工行北京海淀西区支行  
户名：北京大学  
账号：0200004509089131151 
【Cost of Study】

Total Cost: RMB 668,000 Yuan per person（including：tuition, books and materials cost, certification fee, teaching management fee and outward bound fee）The accommodation fees and travel expenses are at students’ own expense during their study and business visit, domestically and overseas. All fees need to be sent to the assigned account of Peking University:

Opening bank：ICBC Beijing Haidian West Branch

Account Name：Peking University 
Account Number：0200004509089131151 
【申请条件】
    1、国民教育系列大专或大专以上学历。
2、党政领导干部行政级别正处级以上；企业学员要求企业董事长或法人，并且企业年产值在五亿元以上。
3、10年以上的管理工作经验
【Application Requirement】

1.
Associate degree or above. 

2.
The Party and Government Cadres: Deputy Director or above of Administrative Levels; Enterprise Student are required as chairmen or legal person, with more than one billion of annual production values. 

3.
More than 10 years Management working experience.
【申请考核流程】
【Application Evaluation Process】

一、 获取报名表及申请指南
电话索取报名表及申请指南（010-62864303）
1. Getting application form and instructions

Please call us 010-62864303for the application form.
二、 准备申请材料
1．报名表
   报名表必须由本人亲自填写，所有栏目均要求填写完整清晰、准确属实。请您将报名表复印留底，以便查询。
2．附件（申请必须材料）
 ① 自命题论文
    请您结合本企业的实际情况就企业管理方面的问题写一篇不少于1500字的自命题论文。中文打印，稿纸自备。稿纸要求：A4白纸
字体要求：作文题目用小三号黑体加粗，正文用宋体字，四号字体，1.5倍行距。
② 一封推荐信 
请您使用报名表所附推荐信格式，无须中英文对照。政府人员要求为申请人的直接领导，企业人员选一位权威人士作为推荐人。推荐信必须由推荐人本人填写并签名，放入信封内，并在封口处签名交回申请人。推荐信由后EMBA招生委员会拆封，未密封的推荐信无效。
③ 学历和学位证书复印件一式三份 
请您提供教育部批准的国民教育系列大专或大专以上的学历、学位证书复印件（包括工农兵学生、成人高考、自考、专升本、通过教育部统考的函授、电大、EMBA课程研修班证书）。
 ④有效身份证件复印件两份
其中一份有效身份证件复印件贴在报名表指定位置。 

 ⑤两张名片
请您按照要求贴在报名表的指定位置。
 ⑥四张二寸彩色近照（背面铅笔署名）
请您提供半年以内的照片，其中一张贴在报名表指定位置。为了保证照片干净，我们建议您用铅笔在背面署名。
 ⑦企业学员须准备营业执照复印件（请盖公章），企业简介（包括上年度营业收入、利润等财务数据），个人简介等。       

⑧报名费交付凭证复印件一份
请您将报名费交付凭证的复印件提供给我们，以便我们及时查收。
请在报名截止日期前，将报名表及上述所有附件一并寄回。
缺少任何材料或填写不清晰工整，都将视为报名无效或退还重填。请恕所有报名材料概不退还。
2. Preparing for the application materials
1．Application form
Application form must be filled by the applicant. All items need to be completed with clear, accurate and correct. Please make your own copy for future reference.

2．Attachment（as required for application）

 ① Self-chosen thesis

Please write us a self-chosen thesis with the consideration of your company’s actual situation on business administration. No less than 1500 words, printed in Chinese, own manuscript paper  (A4, white)
Font requirement: “xiaosan” “heiti”, bold on the thesis title, “songti” “4hao” font size, 1.5 line spacing.

② One recommendation letter

Please attach the Recommendation Letter along with your application form, English Version is not a must. The applicant from Government and other National Official Department, Please provide the recommendation of the direct head. Recommendation letter must be written and signed by the Referee, put in an envelope, signed across the seal and returned to the applicant. The Post - EMBA admission committee will unseal the recommendation letter. Note that any unsealed recommendation letters are invalid.

③ Degree and diploma copies, 3 for each
Please provide associate degree or above approved by the ministry of education national education series, diploma copies (including Worker-peasant-solider student, adult college exam, self-exam, associate to bachelor, correspondence course, TV course and post EMBA seminar certificated through ministry of education)
④Two Copies of Identification Document
One copy needs to be attached at the assigned place on the application form. ⑤ Two Business Cards
Please attach it at the assigned place on the application form.
 ⑥ Four recent 2 inches colored photos. (Sign at the back of each photos using pencil)

Please provide photos taking within 6 months, as one photo attaching at the assigned place on the application form. To assure clean photo, we suggest you to sign at the back using pencil.

⑦ Enterprise student must have a copy of Company’s business License (with official seal), company profile (including financial data such as last-year sales, profit), biography, etc.   

⑧ One application payment confirmation copy 

Please provide us your application payment confirmation copy, so that we could check it in time.

Please send your application form and all the attachment materials above before the application deadline.
Lacking of any materials or unclear writings will be regarded as invalid application and perhaps returned back for re-do. Please note that all application materials is not refundable

三、 缴纳报名费
   提交申请材料之前，您须按照以下两种方式缴纳报名费1500元人民币：
1、 银行电汇
开户行：工行北京海淀西区支行  户名：北京大学  账号：0200004509089131151 

用途： XXX 政商领袖后EMBA 报名费（XXX代表申请人姓名）
说明：
  （1）用途一定要注明申请人姓名×××。
  （2）请不要以邮政电子汇款的形式交纳报名费，我们将无法查收。
  （3）报名费不予退还。
2、 现金（只限直接提交申请材料者）
3. Paying application fee
You need to pay the application fee of RMB1500Yuanvia either of the following two ways, before submitting your application.

a. Bank Wire Transfer
Opening bank: ICBC Beijing Haidian west branch 

Account name: Peking University:

Account number：0200004509089131151 

Purpose： XXX political and business leader post-EMBA application fee（XXX represents the name of an applicant）

Statement：

  （1）make sure the purpose must be labeled with the applicant name XXX.

  （2）please do not pay the application fee via postal electronic transfer, we are unable to check.
  （3）application fee is not refundable。

b. Cash（limited only to who turn application materials directly to us）

四、 提交申请材料
申请材料准备齐全之后，您可采用以下两种方式提交给我们：
1. 直接送达
2. 邮局快递
地址： 北京大学理科一号楼1132室，后EMBA招生咨询办
邮编： 100871

电话： 8610-62864303    62863354
传真： 8610—62863354
4. Submitting Application Materials
Once you have everything ready, you could submit your application materials via the two following ways：
a.
Submit directly in person
b.
Postal express delivery 
Address： Peking University, science building#1, Room1132, post-EMBA admission consulting office

Zip code： 100871

Contact person：Ms. Luo
Telephone： 8610—62864303
Fax number： 8610—62863354
五、 初审
审核申请材料，主要包括申请条件、申请材料的真实性等方面。
5. Preliminary Review
Review application materials, mainly including application requirements, authenticity of application materials, etc.
六、 考核通知 
关于通过初审的申请人，我们会在面试前统一将面试通知函及相关材料特快专递给您，以便您充分准备。同时请您关注最新通知。
6. Evaluation Notice 
For those who have passed the preliminary review, we will send out interview notice and related materials by express mail before the interview in order for your adequate preparation. Meanwhile, please check out our latest news. 

七、 面试
面试重点考核申请人作为优秀管理人员所应具备的管理经验、综合素质与培养潜力。
7. Interview
The interview will concentrate on the examination of applicant’s management experience, comprehensive quality and training potential, as being excellent management personnel. 

八、 综合评审 
后EMBA招生委员会将根据后EMBA教育的特点，以面试成绩为主，结合申请材料及考生的整体情况，综合评审，择优录取。
8. Comprehensive Review
According to the features of Post-EMBA education, the Post-EMBA admission committee will comprehensively review and admit the best applicants based on interview results, on the combination of application materials as well as applicants’ overall situation. 

九、 发放录取通知书
由北京大学统一发放录取通知书。
9. Issuing Notice of Acceptance
The notice of acceptance will be issued by Peking University.

十、 交付学费
在接到录取通知书后，按照北京大学政商领袖后EMBA学费的付款要求，在规定的日期一次付清。
10. Paying Tuition
After receiving the notice of acceptance, students are responsible for making one-time payment on the dates scheduled, based on the requirement of Peking University Political and Business Leader Post-EMBA program.

十一、 报到、开学
至此，欢迎您加入北大政商领袖后EMBA!
11. Registration and Begin Your Study
Welcome to Peking University Political and Business Leader Post-EMBA Program!
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